
ПРОТОКОЛ №30 

засідання постійних комісій з питань соціально-економічного розвитку, інвестиційної 

політики та дерегуляції  

 

26 березня 2019 року         10.00 

 

Місце проведення: зелена зала. 

Всього членів комісії – 3 чол. 

Присутні: Добжанський І.М., Мельник С.Г., Палій Д.В. 

Запрошені: Сахарова Н.Є. – начальник відділу розвитку промисловості та підприємництва, 

Кнець Н.В. – голова Ради профспілки захисту підприємництва м. Хмельницького, Гідзула С.К. 

– представник ініціативної групи 

 

Головує на засіданні: Добжанський І.М. – голова постійної комісії з питань соціально-

економічного розвитку, інвестиційної політики та дерегуляції. 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

1. Про розгляд проекту регуляторного акта «Про затвердження Порядку часткового 

відшкодування участі місцевих товаровиробників у ярмарково-виставкових заходах з міського 

бюджету» та  аналіз регуляторного впливу на нього. 

 

2. Про розгляд звернення депутата міської ради С. Мельника щодо клопотання голови 

ради профспілки захисту підприємців м. Хмельницького Н. Кнець про зниження розміру 

орендної плати на 2019 рік орендарям приміщень комунальної власності на 40%. 

 

3. Про розгляд звернення представника ініціативної групи С. Гідзули щодо необхідності 

якнайшвидшого прийняття проектів Законів України №9518 та №9519, спрямованих на 

спрощення розмитнення автомобілів з іноземною реєстрацією та зменшення оподаткування 

операцій з придбання транспортних засобів. 

 

 

1. СЛУХАЛИ: 

Добжанського І.М. 

 

На розгляд комісії виноситься проект регуляторного акта «Про 

затвердження Порядку часткового відшкодування участі місцевих 

товаровиробників у ярмарково-виставкових заходах з міського 

бюджету» та  аналіз регуляторного впливу на нього.  

 

ВИСТУПИЛИ: 
Сахарова Н.Є. 

 

Даним Порядком визначаються умови та механізм надання 

фінансової підтримки за рахунок коштів міського бюджету для 

підприємців, що беруть участь у ярмарково-виставкових заходах як 

на території України, так і поза її межами, в рамках Програми 

розвитку підприємництва на 2019-2021 роки. Пропонується часткове 

відшкодування у розмірі 50% від фактичних витрат, але не більше 

300 тис.грн. на одного учасника за бюджетний рік. 

 

В обговоренні взяли участь І. Добжанський, С. Мельник, Н. Сахарова. 

 

Добжанський І.М. Є пропозиція підтримати даний регуляторний акт. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 3, Проти – 0, Утрим. – 0, Не голос. – 0. Погоджено. 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект регуляторного акта «Про затвердження Порядку 

часткового відшкодування участі місцевих товаровиробників у 

ярмарково-виставкових заходах з міського бюджету». 



2. СЛУХАЛИ: 

Добжанського І.М. 

 

Наступним питанням пропонується розгляд звернення депутата 

С.Мельника, до якого в свою чергу звернулась голова Ради 

профспілки захисту підприємництва м. Хмельницького Н.Кнець. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Кнець Н.В. 

 

Тут присутні підприємці, які орендують приміщення у Будинку 

побуту та у Дитячому світі. Просимо вас підтримати підприємців, які 

здійснюють свою діяльність у приміщеннях комунальної власності, 

знизивши розмір орендної плати на 2019 рік на 40%. Вартість 

приміщень за 2017-2018 р.р. за експертними оцінками 

необґрунтовано зросла в 2,4 рази, а вартість послуг по проведенню 

експертної оцінки – в 3 рази. Підприємці просто не в змозі платити 

таку орендну плату, тому залишають приміщення. Окрім того, 

неправильно вираховується орендна плата – в її розмір включаються 

коридори загального користування і обраховуються як корисна 

площа.  

 

Добжанський І.М. Ми підтримаємо підприємців, але потрібно зробити чітку 

аргументацію: ви маєте звернутись до управління комунального 

майна, вказавши конкретні цифри – середню ціну орендної плати за 

приміщення в місті, вік і стан приміщень, які займають підприємці. 

Управління, в свою чергу має надати роз’яснення щодо формування 

орендної плати, вартості приміщень, які використовують підприємці, 

займаючись своєю діяльністю, та площі загального користування 

(коридори, сходинкові марші тощо). Окрім того, я б рекомендував 

вам замовити незалежну експертну оцінку, що може вплинути на 

розмір орендної плати. 

 

В обговоренні взяли участь І. Добжанський, С. Мельник, Д. Палій, Н. Кнець. 

 

Добжанський І.М. Є пропозиція рекомендувати Профспілці захисту підприємництва: 

1. Звернутись до управління комунального майна з аргументованим 

листом щодо можливості зниження орендної плати на 2019 рік 

орендарям приміщень комунальної власності, з подальшим 

розглядом на передсесійній комісії. 

2. Замовити незалежну експертну оцінку приміщень комунальної 

власності, які займають підприємці. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 3, Проти – 0, Утрим. – 0, Не голос. – 0. Погоджено. 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати Профспілці захисту підприємництва: 

1. Звернутись до управління комунального майна з аргументованим 

листом щодо можливості зниження орендної плати на 2019 рік 

орендарям приміщень комунальної власності, з подальшим 

розглядом на передсесійній комісії. 

2. Замовити незалежну експертну оцінку приміщень комунальної 

власності, які займають підприємці. 

 

3. СЛУХАЛИ: 

Добжанського І.М. 

 

Наступним питанням порядку денного пропонується розгляд 

звернення представника ініціативної групи Гідзули С.К. щодо 

необхідності якнайшвидшого прийняття проектів Законів України 

№9518 та №9519, спрямованих на спрощення розмитнення 



автомобілів з іноземною реєстрацією та зменшення оподаткування 

операцій з придбання транспортних засобів. 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Гідзула С.К. 

Проекти Законів №9518 та №9519 уже зареєстровані у Верховній 

Раді і ми просимо прийняти звернення до Голови Верховної Ради 

А.Парубія з тим, щоб прискорити їх прийняття. 

 

Палій Д.В. Ми звісно підтримаємо звернення, але ви повинні розуміти, що це 

політичне рішення і від нас воно не залежить. На такі звернення 

зазвичай дають формальні відписки.  

 

Добжанський І.М. Є пропозиція підтримати дане звернення з наступним розглядом його 

на сесії міської ради. 

 

В обговоренні взяли участь І. Добжанський, Д. Палій, С. Мельник. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 3, Проти – 0, Утр. – 0, Не голос. – 0. Погоджено. 

ВИРІШИЛИ: Підтримати звернення щодо необхідності якнайшвидшого прийняття 

проектів Законів України №9518 та №9519, спрямованих на 

спрощення розмитнення автомобілів з іноземною реєстрацією та 

зменшення оподаткування операцій з придбання транспортних 

засобів з подальшим винесенням  на розгляд сесії міської ради. 

 

 

Голова комісії         І. Добжанський 

 

 

Секретар комісії         С. Мельник 


